
Verksamhetsberättelse 2024
eller "Vad hände egentligen i Falkenbergs Naturskyddsförening under året som gick?”

Årsmötet hölls den 23 mars i Studiefrämjandets lokaler. Ett tiotal programaktiviteter har genomförts, så tex, 
bekämpning av jättebalsamin utefter Doktorspromenaden, flera vandringar utefter kusten och i inlandet samt 
en svamputflykt. Vi har även varit aktiva med att skriva olika yttrande och insändare, se nedan.

Styrelsen har haft 11 protokollförda möten. Tyvärr har en datorkrasch gjort att protokollet från majmötet inte 
gått att rädda.
Även under detta år har programsamarbetet med övriga organisationer i Studiefrämjandets regi fortsatt, 
genom foldern ”Upplev naturen”.

Styrelsen har under året bestått av:
Ordf./talesperson Hans-Örjan Nohrstedt, Glommen
Vice ordf. Per Sjövall, Falkenberg
Sekr. Bengt Hackberg, Vinbergs kyrkby
Kassör Lena Berglund, Köinge.
Medlemsansvarig Lena Engström, Falkenberg
Hemsidesansvarig Tommy Nilsson, Falkenberg
Ledamöter Kjell Birgersson, Falkenberg

Margareta Björksund-Tuominen, Falkenberg
Agneta Dannberg, Falkenberg
Gerd Weinstrand, Falkenberg
Rune Weinstrand, Falkenberg

Valberedning har varit Margareta Bengtsson, Vessigebro och Katrin Karlsson, Falkenberg.

Revisorer Per-Olof Erlandsson, Ullared
Sven Nilsson, Fegen

Suppl. Maria Jarl, Okome

Antalet medlemmar var under 2024, ca. 900 personer inklusive familjemedlemmar.

Föreningen var väl representerad på länsförbundets årsstämma och där är Agneta Dannberg invald i 
länsförbundets styrelse (sekreterare).

Hans-Örjan Nohrstedt är vald till kretsens ombud i Ätrans vattenråd.

Exempel på aktiviteter under 2024:
• Deltagit på föredrag angående kärnkraft, i Halmstad.
• Deltagit i informationsmöte om nya möjligheter för ekonomiska bidrag från Riksförbundet.
• Deltagande på Länsstyrelsens årliga miljömålskonferens.
• Deltagande på föreningen ”Den goda jordens” årsmöte.
• Skickat in synpunkter på omprövning av vattendomarna i Ätran.
• Träff med kommunekolog Ingela Danielsson ang. bekämpning av jättebalsamin.
• Deltagit på träffar med länsstyrelsen om invasiva växter och även en träff i kommunens regi.
• Deltagande på klimatträff i Göteborg.
• Deltagit på informationsträff ang. Solcellspark i Skrea.
• Skrivit insändare ang. vargjakten.



• Guidat på kulturstadsvandring i Falkenberg.
• Givit rådgivning vid anläggande av våtmark i närheten av Glommen.
• Medverkat på Naturskyddsföreningens kretskonferens i Ljungskile.
• Införande av insändare om skogsskötsel under Nationella skogsveckan.
• Medverkat med en bemannad monter på Föreningsmässan i Falkhallen.
• Deltagande på seminarium om lax i länsstyrelsens och Kattegatts kustvattenråds regi samt medverkat 

på möten med Ätrans vattenråd.

Föreningen har en roddbåt i Tjärnesjön, som finns att tillgå. Kontakta Per Sjövall för användning.

Kretsen har en officiell e-postadress och en hemsida. Styrelsen har en snabb och bra gruppkommunikation 
genom ”Whatsapp”.

Hemsidesadress: https://falkenberg.naturskyddsforeningen.se/

E-postadress: nsffalkenberg@gmail.com

Vi har under 2024 försökt vidmakthålla samarbetet med närstående organisationer såsom tex ”Den goda 
jorden”, där vi är medlemmar. Förhoppningen är att vi även kommer att ha gemensamma aktiviteter med 
andra föreningar framöver.

Naturskyddsföreningen är medlemsorganisation i Studiefrämjandet, det innebär att vi genomför alla våra 
aktiviteter i samarbete med Studiefrämjandet.

Falkenberg i februari 2025

Styrelsen
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